



Stuyvesant High School Parents' Association 2019-2020 Annual Appeal Donation Form

YES, I want to support my child's education! I am donating today!

Please complete this form

Parent Name(s) _____

Street Address _____

City _____

State _____

ZIP _____

Telephone _____

Email _____

Donation Amount: \$200 \$300 \$500 **Recommended \$750** \$1000 Other \$ _____

Graduation Year: 2019 2020 2021 2022 2023 Alumni _____ year

Donate Online - Make a one-time or repeating donation online via *Greater Giving* (subject to 4% service fee) at:

www.Stuy-PA.org/Donate

Donate by Check - Make a check payable to **Stuyvesant High School Parents' Association** and send or hand deliver it with this completed form to:

*Stuyvesant High School Parents' Association
345 Chambers St, Room 271,
New York, NY 10282-1099*

Matching Gifts - If you work for a company that has a matching gift program, please send the details to financials@stuy-pa.org or to the address above.

How Your Donation Helps Stuyvesant – We support lots of projects BIG and SMALL, teams, sports, sciences, languages, arts, music, activities, clubs, publications, and much more. See what your donations support at:

www.Stuy-PA.org/Thank-You

Sign Up for News: www.Stuy-PA.org/Subscribe

The Stuyvesant High School Parents' Association is a 501(c)(3) organization. Your donations are for use in the United States only and are fully tax deductible to the extent allowed by law. No goods or services were provided in exchange for your contribution. We will send you a letter confirming receipt of your donation.

Your Contribution is Greatly Appreciated! Thank You!



Stuyvesant High School Parents' Association
史岱文森家長會年度募款表
2019-2020 Annual Appeal Donation Form

我願意支持孩子的教育, 我今天捐款如下:

請填寫此表格

家長姓名 _____

地址 _____

市區 _____

州 _____

郵區編號 _____

電話 _____

電郵 _____

建議捐額

捐款金額: \$200 \$300 \$500 **\$750** \$1000 其他 \$ _____

畢業年份: 2019 2020 2021 2022 2023 校友 _____ 畢業年份

網上捐款 - 通過 *Greater Giving* 網站進行一次或多次捐贈(需支付 4% 的服務費):

www.Stuy-PA.org/Donate

支票捐款 - 支票付給 **Stuyvesant High School Parents' Association** 並連同這張完成填寫的表格郵寄或親自帶來:

Stuyvesant High School Parents' Association
345 Chambers St, Room 271,
New York, NY 10282-1099

捐款配對 - 如您的工作單位有捐款配對計劃, 請將捐款配對計劃的細節寄往 financials@stuy-pa.org 或以上的地址。

您的捐贈如何幫助史岱文森 - 我們資助很多的小型和大型項目, 不同類型的學術和體育團隊, 課外學會, 出版部門等等。你可在以下網站看到你的捐款如何支持我們的學校:

www.Stuy-PA.org/Thank-You

訂閱我們的電子郵報: www.Stuy-PA.org/Subscribe

史岱文森家長會為 501(c)(3) 非牟利團體。在美國境內, 您所捐款項可依法全部抵稅。您的捐款, 全屬義助。本家長會並未以相對物資與服務回饋。我們會寄給您一封信來確認收到您捐款的。

我們非常感謝您的捐贈! 謝謝!